
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

24 Maj 2021 kl 17.30 via Videolänk 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Caroline Prabert, Gustaf Lindskog,            

Karin Wennström, Lena Elisson, Yen Ly-Huynh 

Ej närvarande: Britta Unander-Scharin, Ann-Louise Abbestam 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 
förklarade mötet öppnat.  

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
3. Föregående protokoll från 30 augusti godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, jämte 
ordföranden att justera dagens protokoll. 

 

5. Möte med kommunen – Vi diskuterade nästa möte med kommunen och 
vilka frågor som fortfarande är aktuella att ta upp. Gunnar tar kontakt med 

kommunen för att hitta en tid i mitten av juni. Gunnar, Gustaf och Karin är 
intresserade av att träffa dem. Ann-Louise anmälde intresse vid förra 

mötet, och är kanske fortfarande intresserad.  
 

Frågor att ta upp med kommunen: 
a. Skötsel av strandängarna. De har sagt de endast gör punktinsatser, 

för att gynna mångfalden, men vi tänker både på fästingproblem, 
parkslide vi hittat (och meddelat dem), att man inte röjer kring bänkar 

etc. Gunnar har tidigare fotat flera ställen som borde åtgärdas som 
punktinsats, och givit fotona till kommunen. 

b. Sandflykten. Vad de medlemmar som bor i Båstad har sett har ingen 
sand lagts till i år. Vi vill höra vad status är angående stränderna. 

c. Skötsel av boulebanan, någon har rensat fint där för 1-2 veckor sedan. 
Kan vara kommunen, eller någon annan.  

d. Trafiken på strandpromenaden – vad är status på olika åtgärder för att 

minska mopeder och andra motorfordon som framförs alltför snabbt 
e. Utegym för äldre 

f. Skötsel av parken kring portalen 
g. Renovering av byggnaderna i Hafsbadsparken (paviljong etc) 

h. Tennisplanket vi tidigare diskuterat med dem, vad är status? 
i. Kungsbergsvägen från Galters väg och uppåt – avsaknad av trottoar 

eller annan avdelning för att göra gångtrafiken säkrare. 
j. Papperskorg på Galters väg försvunnit.  



k. Gatlykta önskas av medlem, i gränden mellan Galters väg och 

Hallvägen. 
 

6. P-böter  
Vi har fått info om reglerna tidigare, men var finns det dokumenterat? Alla 

letar i anteckningar el dylikt. 
 

7. Årsmötet 
 Vi hoppas kunna ha ett fysiskt möte i kommunhuset. Lokalen är stor, 

många har hunnit få vaccin till slutet av sommaren och vi kommer 
givetvis att följa de restriktioner som finns.  

 Tänkbara datum är torsdag 29 juli, samt torsdag 5 augusti, kl 18.30. 

Karin och Caroline utsågs att ta fram talare och utifrån det välja 
lämpligt datum. Det känns viktigt att ha en talare i år. I samband med 

det bokar vi även kommunhuset. 
 Förslag på talare: 

Backahill (Erik Paulssons bolag) som står för de flesta byggprojekten i 
Båstad. Caroline var i kontakt med dem förra året och var intresserade 

men kunde inte pga semester. 
Någon från kommunen som berättar om framtidsplaner på Malen. 

Angelica Persson, fd VD på Märta Måås Fjätterström var också tillfrågad 
förra året, men kunde inte pga semester, men var intresserad. 

 Caroline tog på sig att skriva inbjudan. 
 Angående pappersutskrift av inbjudan för att dela ut i postlådorna 

diskuterades vilka möjligheter vi har i år, då vi som jobbar, mest jobbar 
hemifrån. Antingen får vi ta kostnaden att skriva ut på biblioteket, eller 

vid utskrift av någon som har skrivare hemma, kan föreningen ersätta 

kostnaden. Ev kan Yen och Caroline skriva ut endel. 
 Vi försöker också få in en annons i Bjäre Nu som vi fick förra året, samt 

Facebooksidan ”det händer i Båstad” 
 

8. Avtalet Stensåbron 
I september förra året fick Gunnar en faktura på underhåll av Stensåbron, 

enligt ett avtal som skrivits 1997 och som är skrivet som oåterkalleligt. Se 
bifogade mail med avtal och faktura.  

Detta avtal tycker inte någon i styrelsen är rimligt och vi skall försöka säga 
upp det. Gunnar förbereder en skrivelse, och sänder det till oss för 

kommentarer. 
 

9. Fest eller annat evenemang i Hafsbadsparken 
Förslag som kom upp på förra årsmötet. Vi har det i tankarna, men tycker 

det är något som bör arrangerat först efter Corona. 

 
10. Bjäre NU 

Gunnar tar kontakt med dem igen för att se om en kort intervju kan 
komma till stånd och publiceras före årsmötet. 

 
11. Valberedningen 

Karin tar kontakt med Kjell Frunk som var intresserad förra året av att vara 
med i styrelsen, och som även var med som gäst på vårt sista möte förra 

året. 
Yen tar kontakt med sin granne Martin, som också visat intresse att vara 

med i föreningen, och som även kan vara intresserad av att ta över rollen 



som kassör. 

 
12. Att göra lista: 

Gunnar – mailar kommunen om datum till nästa möte (mitten av juni) 
Caroline och Karin – diskuterar och kontaktar olika talare till årsmötet, 

samt bokar därefter datumet och kommunhuset 
Caroline – skriver inbjudan 

Gunnar – kontaktar Bjäre Nu i vår och bestämmer tid för intervju. 
Gunnar – frågar Bjäre Nu om vi kan sätta in annons. 

Alla – letar efter anteckningar, eller info om P-regler i kommunen. 
Gunnar – förbereder skrivelse angående avtalet om Stensåbrounderhållet 

och skickar till hela styrelsen för kommentarer. 

Karin – tar kontakt med Kjell Frunk om intresse av inval i styrelsen 
Yen – tar kontakt med Martin om intresse av inval i styrelsen 

Caroline – kallar till nästa möte 
 

 
13. Nästa möte – Nästa möte blir antingen 21 juni, 30 juni eller 1 juli. 

Caroline kollar med Britta och Ann-Louise, men dessa datum passar i alla 
fall alla närvarande på detta möte. 

 
14. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 24 Maj 2021 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


